



- 🇫🇷 **Support Inox pour Bouteille Adaptable sur Concentrateur Anesthésie**, conçu pour fixer en toute sécurité la bouteille sur le concentrateur d'anesthésie.
- **Matériau en Acier Inoxydable** : Assure robustesse, durabilité et facilité d'entretien.
- **Adaptabilité** : Conçu pour s'adapter à différents modèles de concentrateurs d'anesthésie, offrant une fixation stable et sécurisée.
- **Installation Facile** : Permet un montage rapide, optimisant l'espace et facilitant l'accès à la bouteille pendant les interventions.

Ce support inox combine fonctionnalité et praticité, idéal pour un environnement médical moderne et bien organisé.



- 🇬🇧 **Stainless Steel Holder for Bottle, Adaptable to Anesthesia Concentrators**, designed to securely attach the bottle to the anesthesia concentrator.
- **Stainless Steel Material**: Ensures strength, durability, and ease of maintenance.
- **Adaptability**: Designed to fit various models of anesthesia concentrators, offering a stable and secure attachment.
- **Easy Installation**: Allows for quick mounting, optimizing space and facilitating access to the bottle during procedures.

This stainless steel holder combines functionality and practicality, making it ideal for a modern and well-organized medical environment.

Références	Désignation
AC-EQ100001	Support concentrateur anesthésie